
SPØRGSMÅL NR. S 115
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Skatteministeren

Dato: 10. oktober 2011

Stillet af: Mads Rørvig (V)

Mener ministeren, at afgiftsfritagelsen på elbiler skal fortsætte efter 2012, og i 

så fald hvor længe?

(Spm. nr. S 115).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 10. oktober 2011

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på vmadr@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk.


